
Vasaskolans	föräldraförening	
Styrelsemöte	den	3	december	2015	

	
Plats:	Vasaskolan,	Viktor	Rydbergsgatan	18,	rum	Valvet.	
	
Deltagare:	 Catharina	Åhsberg	
	 Daniel	Tingdahl	
	 Reine	Allén	
	 Louise	Tottie	
	 Maria	Lindblom	
	 Ola	Lundgren	
	 Staffan	Schultz	
	

	
1. Sammanträdets	öppnande	

Catharina	Åhsberg	öppnade	mötet.	
	

2. Dagordningen	
Dagordningen	godkändes.	
	

3. Val	av	justerare	
Till	justerare	för	mötet	valdes	Reine	Allén.	
	

4. Information	från	rektor	
Rektor	Maria	Moensjö	informerade.		
	
Skolinspektionen	gjorde	inspektion	den	13	oktober.	Utfallet	blev	mycket	bra.	
Inga	anmärkningar	fanns.	Information	om	inspektionen	med	en	länk	till	beslutet	
finns	på	skolans	hemsida.	
	
Rektor	informerade	även	om	tjänstesituationen	på	skolan.	Tjänsten	som	
skolsyster	ska	tillsättas	och	även	en	tjänst	som	språklärare	(engelska/tyska)	ska	
tillsättas.	
	
Luciatåget	blir	i	år	den	11	december	och	kommer	att	genomföras	av	årskurs	2	
respektive	årskurs	9.	Luciatåget	med	årskurs	2	äger	rum	kl.	8.00	i	
Johannebergskyrkan.	Luciatåget	med	årskurs	9	äger	rum	kl.	15.30	i	St	
Paulikyrkan.	
	
Årskurs	6	gör	nu	sina	arbeten	i	samband	med	firandet	av	Nobel.	Några	av	
arbetena	kommer	att	belönas	med	”Nobelpris”	vid	en	högtidlig	utdelning	där	
även	årskurs	4	deltar.		Årskurs	6	kommer	att	inta	en	fin	lunch	serverad	av	
eleverna	i	årskurs	5.	På	kvällen	blir	det	mingel	med	föräldrarna.	
	
Julavslutningen	blir	den	18	december	kl.	18	i	Johannebergskyrkan.	
	
	
	



	
	
	

	
	
	

5. Utvärdering	av	glöggmingel		den	26	november	
Föräldraföreningen	uppfattar	att	glöggminglet	blivit	mycket	lyckat.	Många	deltog.		
Chokladhjulet	var	speciellt	uppskattat.	Bruttointäkten	var	11.178	kr.		
	

6. Ekonomi	
Föreningens	kassör	Daniel	Tingdahl	informerade	om	att	ca	37.902	kr	finns	i	
kassan.		
	

7. Önskemål	om	ekonomiska	bidrag	från	elever/personal	
Önskemål	om	bidrag	till	julpyssel	har	framförts.	Föreningen	ställer	sig	positiv,	
men	inga	fakturor	eller	kvitton	har	än	så	länge	inkommit.	
	

8. Respons	från	senaste	uppropet	
Två	föräldrar	har	hört	av	sig	till	Daniel.	
	
Ola	och	Staffan	deltog	i	mötet	och	blev	informerade	om	föräldraföreningens	
verksamhet.	
	
Catharina	har	informerat	skolans	styrelse	om	att	vi	inte	vet	ifall	vi	har	en	ny	
styrelse	till	mars	2016.	
	
Vi	fortsätter	att	informera	om	föräldraföreningen.	
	

9. Nästa	styrelsemöte	
Nästa	styrelsemöte	blir	den	21	januari	2016.	
	

10. Övriga	frågor	
Vi	diskuterade	en	eventuell	aktivitet	under	2016	i	form	av	en	föreläsning	om	
internet,	skärmvanor	o.dyl	för	barn.	
	
Julpresenter	till	personalen	diskuterades.	
	

11. Mötets	avlutande	
Catharina	förklarade	mötet	avslutat.	
	
	
Vid	protokollet	 	 	 Justeras	
	
	
	
	
Louise	Tottie	 	 	 Reine	Allén	


